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ÄLVSJÖ STADSDELSNÄMND 
STADSDELSNÄMNDENS HANDIKAPPRÅD 

    PROTOKOLL 

 

 

 

Sammanträde 14 april 2011    

 

Älvsjö stationsplan 11 

Gårdsrummet  

   

Justerat 2011-04-15 

 

 

 

 

Helena Lanzer-Sillén  Jan-Erik Ahlgren  

 Ordförande   Ledamot   

     

 

Närvarande 

Helena Lanzer-Sillén  ordförande 

Jan-Erik Ahlgren  ledamot 

Sylvia Samuelsson  ledamot 

 

 

Anmält förhinder   

Per-Erik Andersson   

Camilla Degsell   

Anette von Matern   

 

 

 

Närvarande i tjänsten 

Britt-Marie Ericsson  sekreterare 

 

 

§ 1   

Val av justerare och tid för justering 

 

Ledamoten Jan-Erik Ahlgren utses att tillsammans med ordföranden  

Helena Lanzer-Sillén justera dagens protokoll vilket ska ske fredagen 

den 15 april. 
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§ 2 

Anmälan av föregående protokoll 

 

Anmäldes att protokoll 2011-02-10 justerats den 11 februari. 

 

§ 3 

Anmälan av inkomna handlingar 

 

Följande till handikapprådet inkomna handlingar anmäldes. 

 

Kommunstyrelsens handikappråd 

Protokoll nr 1 fört vid sammanträde 2011-01-31   

Protokoll nr 2 fört vid sammanträde 2011-02-22   

 

Äldrenämndens handikappråd 

Protokoll nr 1 fört vid sammanträde 2011-01-11   

Protokoll nr 2 fört vid sammanträde 2011-02-08   

 

SL 

Alla reser olika     

 

Synskadades Riksförbund Stockholms stad 

Föreningsnytt nr 1:2011      

 

Medlemstidning för synskadades i Stockholms och Gotlands län 

Vår Synpunkt Nr 2 2011  

 

Funktionshinderinspektörernas årsrapport 2010 

 

§ 4 

Budget för 2012 med inriktning för 2013 och 2014, Älvsjö stadsdelsnämnd 

 

Enligt kommunallagen ska kommunens budget innehålla en plan för ekonomin för 

en period av tre år. Budgetåret ska alltid utgöra periodens första år. Långsiktigheten 

i stadens planering ska förstärkas genom att nämndernas analys av utvecklingen 

även för år två och tre ska ha större tyngd. Planeringen ska utgå ifrån Stockholms 

stads vision 2030. 

Älvsjö fortsätter att växa. Bygget av nya Älvsjö centrum har påbörjats och skapar 

möjligheter för fler företag, jobb och besökare de kommande åren. En växande 

befolkning och förändringar i befolkningsstrukturen ställer nya krav på stadsdelens 

service. Utbyggnad av förskolan planeras. En långsiktig planering för 

äldreomsorgen som tar hänsyn till äldres önskan att bo kvar hemma med hemtjänst 

och hemsjukvård, trygghetsboenden och krav på ökad kvalitet i vård- och 

omsorgsboenden, arbetas nu fram. Därutöver presenteras strategiska satsningar för 

att öka kvaliteten inom nämndens verksamheter.  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 25 

mars 2011. Dnr 1.1.145-2011. 

Handikapprådet har tagit del av förvaltningens förslag. 
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§ 5 

Bidrag till det lokala förenings- och kulturlivet 2011 

 

Stadsdelsnämnden har för 2011 avsatt 155 tkr för stöd till det lokala förenings- och 

kulturlivet. Nämnden fördelar stödet vid ett tillfälle under året. Föreningsbidrag kan 

sökas av lokala föreningar som anordnar kulturaktiviteter eller som organiserar andra 

former av aktiviteter riktade till barn, ungdomar, personer med funktionsnedsättning 

och äldre. Den tänkta aktiviteten ska kunna ses som ett komplement till nämndens 

verksamhetsansvar och ha en lokal anknytning så att bidraget kommer Älvsjös 

medborgare tillgodo. 

 

Förvaltningen har inbjudit lokala föreningar och frivilligorganisationer i Älvsjö att 

söka bidrag och det har inkommit 22 ansökningar om totalt 289 850 kronor. 

 

Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden beviljar bidrag till 20 av 

föreningarna/frivilligorganisationerna till en sammanlagd summa av 155 000 

kronor.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 11 

april 2011. Dnr 5.9-2011. 

 

Handikapprådet tillstyrker förvaltningens förslag. 

 

§ 6 

Rapporter/frågor från rådets medlemmar 

 

Sylvia Samuelsson tog upp några frågor men eftersom Eva Folke inte var 

närvarande beslöt rådet att avvakta tills nästa möte med dessa frågor. 

 

 

 

 

  

 

 

 

  

 

 

 

Vid protokollet 

 

Britt-Marie Ericsson 

 

 


